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PROTOKÓŁ Nr 4/2017 

przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych 

z dnia 18 kwietnia 2017 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona 

Górze przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.00. 

Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i 

Rekreacji oraz Spraw Społecznych  radny Jerzy Żetecki. 

Następnie Prowadzący posiedzenie Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na 

obecność wymaganego kworum, w składach wszystkich  Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: 

 Kierownika Biura Spraw Rolnych i Gospodarowania Nieruchomościami Panią Teresę Migdał, 

 Inspektora KZG Pana Ryszarda Kreta, 

 Przewodniczącego  Zarządu Mariusza Zalewskiego,  

 Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Pana Sebastiana Jagiełowicza, 

 Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów radnych. 

 

Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia 

poczym je odczytał . 

 

Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 

 

Przewodniczący Zarządu poprosił o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku posiedzenie projektów 

uchwał w sprawach: 

 

 w ppkt 4 pkt.8 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych  

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 280, 

 i ppkt 9 zmieniającą uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Stary Kisielin – druk nr 271, 

 zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Łężyca – druk nr 272. 

 

Innych zmian nie zgłoszono.  

Prowadzący poprosił o przegłosowanie zgłoszonych projektów przez poszczególne Komisje. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za wprowadzeniem  projektów uchwał do porządku posiedzenia. Za wprowadzeniem 

projektów głosowało 6 osób za. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za 

wprowadzeniem przedstawionych  projektów uchwał. Za wprowadzeniem głosowało 7 osób. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

wprowadzeniem projektów uchwał do porządku. Za wprowadzeniem głosowało 9 osób, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.2 

Prowadzący poprosił o przegłosowanie całości porządku posiedzenia wraz ze zgłoszonymi  zmianami. 

Porządek posiedzenia wraz  z wprowadzonymi zmianami  został przyjęty. 

 

 

 

http://bipdzielnica.zielonagora.pl/54/Protokoly_Komisji_ds__Kultury_2C_Sportu_2C_Rekreacji_oraz_Spraw_Spolecznych/
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Ad.3 

1/ 

Prowadzący posiedzenie radny Jerzy Żetecki- powiedział, że  pierwszy  projekt uchwały dotyczy opinii   

o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy  nieruchomości 

(obręb 0047 ul. Ochla-Alfreda Smoczyka  oznaczona nr 2314- druk nr 273. 

Pani Teresa Migdał  Kierownika Biura Spraw Rolnych i Gospodarowania Nieruchomościami, wyjaśniła 

że jest to  działka niezabudowana przylegająca do osoby która już ją wcześniej dzierżawiła. Dzierżawa 

będzie zawarta na okres 3 lat , powierzchnia działki wynosi 298 m
2.. 

   

Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący posiedzenie poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6 osób, nikt nie był 

przeciw ,nikt nie  wstrzymał się  od głosu , 4 osoby nieobecne. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt   nie  wstrzymał się 

od głosu , 3 osoby nieobecne. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie   

wstrzymał się od głosu 1 osoba nieobecna.. 

 

2/ 

Prowadzący posiedzenie powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy  nieruchomości (obręb 0044 ul. 

Racula- Wołyńska) oznaczona  nr 120/17 _ druk nr 274. 

Pani Teresa Migdał  Kierownika Biura Spraw Rolnych i Gospodarowania Nieruchomościami, wyjaśniła 

że jest to  również działka niezabudowana, przylegająca do osoby która już ją wcześniej dzierżawiła. 

Dzierżawa zawarta zostanie na okres 3 lat , powierzchnia działki wynosi 37 m
2.. 

 

Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący poprosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6 osób, nikt nie był 

przeciw ,nikt nie  wstrzymał  się od głosu, 4 osoby nieobecne. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba    wstrzymała 

się od głosu /doszła w trakcie głosowania/. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  

wstrzymał się od głosu. 

                           

3/ 
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Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy  nieruchomości (obręb 0057 ul. 

Zawada-Łąkowa) _ druk nr 275. 

Pani Teresa Migdał  Kierownika Biura Spraw Rolnych i Gospodarowania Nieruchomościami, wyjaśniła 

że jest to  również działka niezabudowana, oznaczona nr 1268, przylegająca do osoby która już ją 

wcześniej dzierżawiła. Dzierżawa zawarta zostanie na okres 3 lat , powierzchnia działki wynosi 179 m
2.. 

 

Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący poprosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był 

przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie    wstrzymał się 

od głosu. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  

wstrzymał się od głosu. 

 

4/  

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały wydania opinii w sprawie opinii o projekcie uchwały 

w sprawie zaopiniowania  propozycji strategicznych  inwestycji  zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Zawada- druk nr 276. 

 

Przewodniczący Zarządy powiedział, że w dniu 14 marca br odbyło się zebranie mieszkańców sołectwa 

Zawada, podczas którego dokonano podział środków  na lata 2017-2018, będą to zadania nowe, nie 

ujęte w dotychczasowych uchwałach. 

Natomiast w uchwale oznaczonej  nr drukiem  277, dofinansowane są zadania już przyjęte do realizacji.  

. 

Prowadzący spytał, czy są  pytania.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię  dotyczącą projektu Nr 276. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był 

przeciw , nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu    wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

osoba    wstrzymał się od głosu. 
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5/ 

Prowadzący posiedzenie powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie 

zmieniającą uchwały  w sprawie zaopiniowania  propozycji strategicznych  inwestycji  zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Zawada- druk nr 277. 

 

Prowadzący spytał, czy są pytania. Pytań  nie zgłoszono. 

Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był 

przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie   wstrzymał się 

od głosu. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

6/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy  uchwały w sprawie opinii  o projekcie uchwały w 

sprawie zmieniającą uchwały  w sprawie zaopiniowania  propozycji strategicznych  inwestycji  

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice- druk nr 278. 

Przewodniczący Zarządu wyjaśnił , że powodem zmiany uchwały jest pomyłka w kwocie , na 

przebudowę drogi  gminnej Ne 007250F   była zabezpieczona pierwotnie kwota 230 tys zł, przy 

podejmowaniu kolejnej uchwały nastąpił błąd i zamiast kwoty 500 000zł , wpisano jedynie kwotę  

270 000 zł,pomyłki się zdarzają za co przepraszamy.   

 

Prowadzący spytał czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był 

przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu , 1 osoba doszła na posziedzenie. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

7/ 

Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy  uchwały w sprawie opinii  o projekcie uchwały w 

sprawie zasad udzielania  spółkom wodnym dotacji     celowej z budżetu Miasta Zielona Góra , trybu 

postępowania  w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania druk nr 279 
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Inspektor KZG Ryszard Kret, wyjaśnił że dotacje  dla spółek funkcjonowały za Gminy, teraz Pani 

Skarbnik Miasta stopniowo porządkuje uchwały Rady Gminy. Ogólne zasady udzielania dotacji nie 

ulegają zmianie, w budżecie Miasta na rok 2017 zabezpieczono na dotacje kwotę 130 .000,00zł. 

 

Radny Czesław Śnieżko spytał, jak jest wysokość składek na rzecz Spółki . 

 

Pan Kret odpowiedział, że nie jest pracownikiem Spółki, i nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie, ale 

może skontaktować się z pracownikiem spółki i sprawę wyjaśnić. 

 

Prowadzący spytał czy są jeszcze pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był 

przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8  osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba  wstrzymała 

się od głosu. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

8/ 

Prowadzący powiedział, że następny projekty uchwały dotycz  zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla .-druk nr 280. 

Przewodniczący Zarzadu- wyjaśnił ze wcześniej na budowę Ośrodka Zdrowia była przeznaczona kwota 

300 000zł, na ostatnim zebraniu mieszkańcy sołectwa zdecydowali o podwyższeniu tej kwoty do 

900 000zł. 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu, spytał czy ewentualni lekarze jacy są chętni do pracy znają wysokość 

stawek czynszu dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odpowiedział ,że wysokość stawek będzie ustalał Zakład Komunalny, 

ale nigdzie nie jest tak aby dzierżawa była za darmo. 

 

Prowadzący spytał czy są jeszcze pytania. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był 

przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 
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Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

9/ 

Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy  zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca- druk nr 258. 

Po ostatnim zebraniu mieszkańców tzw. 3 części czyli osiedla Czarkowo, zdecydowano aby  pozostałą 

z bonusa kwotę przeznaczyć  w całości na inwestycje w ramach  funduszu Integracyjnego, w tym 

budowę ok. 600 m chodnika. 

 

Radny Jerzy Żetecki- powiedział, że dobrze by było aby zostało rozważone połączenie osiedla 

Czarkowo z Przylepem. Na kanale są przejazdy i można by było je wykorzystać, przynajmniej na 

budowę  ścieżek rowerowych, bo bardzo dużo dzieci nie korzysta z dowozów autobusem a właśnie 

rowerem. 

 

Prowadzący spytał czy są jeszcze pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Prowadzący porosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków 

Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był 

przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 

projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

 

Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 

przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

 Protokołowała                              Przewodniczący Komisji 

  …………..…                                                                                  …………………..                                                                      

    Ewa  Fogiel                                         Jerzy Żetecki 

 


